
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 15.11.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.15.2021 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 19.10.2021 odbyła się uroczysta msza święta w kościele pw.  Stanisława Kostki w 

Sulechowie podczas, której poświęcono sztandar związku Komisji Zakładowej WZZ Sierpień 

80 przy Rockwool Polska. We mszy świętej radę reprezentował I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa.  

2. W dniu 21.10.2021 odbyło się spotkanie Burmistrza Sulechowa i radnych Rady Miejskiej 

dotyczące rozwoju infrastruktury kolejowej na terenie gminy Sulechów z m.in. 

przedstawicielami władz Zakładu POLREGIO sp. z.o.o Lubuski Zakład w Zielonej Górze, 

przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego i Sejmiku 

Województwa Lubuskiego oraz Urzędu Miasta Zielona Góra. W spotkaniu udział wzięli I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Wojciech Szefner, 

Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak oraz radny powiatu 

zielonogórskiego Pan Ryszard Górnicki. 

3. W dniu 30.10.2021 roku odbyły się na basenie miejskim "Sulechowianka" V Mistrzostwa 

Sulecha w Pływaniu. W zawodach Radę Miejską reprezentował radny Rady Miejskiej Pan 

Miłosz Brodzikowski.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. W dniu 04.11.2021 odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej z Burmistrzem Sulechów 

Panem Marcinem Górznym i przedstawicieli Zarządu Regionalnego TBS w Zielonej Górze 

Panem Adamem Żyrolisem oraz Krzysztofem Wozińskim w sprawie powołania spółki SIM 

Sulechów, której celem będzie budowa mieszkań komunalnych. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Wojciech Szefner, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan 

Sebastian Różycki, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak.  

5. W dniu 10.11.2021 odbyły się zawody w grze kręgle o puchar starosty powiatu 

zielonogórskiego. W zawodach wzięła udział reprezentacja Rady Miejskiej w składzie I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Przemysław 

Pokład, Pani Izabela Wojewoda, Pan Czesław Grzeszyński.  

6. W dniu 11.11.2021 odbyły się uroczystości związane ze 103. rocznicą Odzyskania 

Niepodległości pod patronatem starosty zielonogórskiego oraz Burmistrza Sulechowa. W 

uroczystościach Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Sebastian Różycki, 

Pan Czesław Grzeszyński, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pani Izabela Wojewoda.  

7. W dniu 15.11.2021 odbyła się wizyta radnych Rady Miejskiej w Sulechowie na placu 

budowy powstającego centrum dystrybucji TJX Max. W wizycie udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni 

Pan Miłosz Brodzikowski, Pan Przemysław Pokład, Pan Wojciech Szefner, Pan Czesław 

Grzeszyński, Pan Przemysław Mikołajczyk, Pan Piotr Bodnar, Pani Elżbieta Musiałek (są to 

osoby, które zgłosiły chęć udziału w wizycie). 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje w okresie od końca maja 2021 roku: 

1. Wniosek radnego Sebastiana Różyckiego o ujęcie zadań w budżecie gminy Sulechów na rok 

2022. Wniosek przekazałem Państwu radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą 

o wyrażenie w tej sprawie stanowiska. 

2. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek Komisji Zakładowej NSZZ Solidarność przy 

OPS w Sulechowie. Odpowiedź przekazałem Państwu radnym. 

3. Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie ujęcia zadań w 

budżecie Gminy Sulechów na rok 2022. Wniosek przekazałem Państwu radnym do wiadomości 

oraz Panu Burmistrzowi. 

4. Wniosek Klubu radnych FORUM o ujęcie zadań w budżecie gminy Sulechów na rok 2022. 

Wniosek przekazałem Państwu radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o 

wyrażenie w tej sprawie stanowiska. 

5. Radny Piotr Miszkiewicz za moim pośrednictwem zwrócił się do Pana Burmistrza 

Świebodzina z prośbą o spotkanie w sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi. Pismo 

przekazałem Panu Burmistrzowi Świebodzina. 

6. Informacja Burmistrza Sulechowa na temat realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2020/2021. Informację przekazałem Państwu radnym. 

7. Odpowiedź Ministerstwa Infrastruktury na Apel Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie 

zmiany kategorii Portu Cigacice w aktualizacji koncepcji europejskiej sieci transportowej TEN-

T na port trójmodalny o znaczeniu międzynarodowym. Odpowiedź przekazałem Państwu 

radnym. 

8. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w 

Sulechowie. Informację przekazałem Państwu radnym. 

9. Wraz z panem Burmistrzem na ręce Pani Marszałek Województwa Lubuskiego oraz Pana 

Przewodniczącego Sejmiku Województwa Lubuskiego przekazałem wniosek o ujęcie w 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

budżecie województwa na rok 2022 zadania opracowania koncepcji alternatywnego przebiegu 

drogi wojewódzkiej nr 278. Uprzejmie dziękuję wszystkim Państwu radnym, którzy złożyli 

swój podpis pod tym wnioskiem. Podobny wniosek wspólnie z panem Burmistrzem z prośbą o 

poparcie naszych działań w tym temacie wysłaliśmy także do posłów Waldemara Sługockiego 

i Jerzego Materny. 

10. Wniosek mieszkańców przekazany Radzie Miejskiej przez Pana Burmistrza o działania 

mające na celu poprawę bezpieczeństwa na ulicy Wolsztyńskiej. Wniosek przekazałem w celu 

wydania opinii Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

11. Wniosek mieszkańców o zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Wniosek przekazałem Państwu radnym, oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o przedłożenie 

Radzie stanowiska w tej sprawie. 

12. Wniosek mieszkańca w sprawie wpisania do budżetu Gminy Sulechów na rok 2022 zadania 

inwestycyjnego na targowisku miejskim. Wniosek przekazałem Państwu radnym oraz Panu 

Burmistrzowi. 

13. Wniosek radnego Rady Miejskiej w Sulechowie Zbigniewa Trompy w sprawie ujęcia zadań 

w budżecie Gminy Sulechów na rok 2022. Wniosek przekazałem Państwu radnym do 

wiadomości oraz Panu Burmistrzowi. 

14. Wniosek Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Rady Miejskiej w 

Sulechowie w sprawie ujęcia zadań w budżecie Gminy Sulechów na rok 2022. Wniosek 

przekazałem Państwu radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi. 

15. Wniosek radnego Rady Miejskiej w Sulechowie Wojciecha Szefnera w sprawie ujęcia 

zadań w budżecie Gminy Sulechów na rok 2022. Wniosek przekazałem Państwu radnym do 

wiadomości. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


